



unesco

Info



Extension of deadline : Consultative Committee on Health, Safety and Ergonomics (CCHSE): Call for applications for the replacement of the elected members

Dear colleagues,

We would like to inform you that the deadline for the submission of candidatures for the replacement of elected members of the CCHSE has been extended to **Friday 16 September 2022**.

This will allow for a wider participation taking into account the summer holidays.

We draw your attention to the publication of Information Circular [IC/HR/208](#) from 15 July 2022, inviting interested staff members to submit their applications to stand in the next Consultative Committee on Health, Safety and Ergonomics (CCHSE) election.

Staff members interested in standing in the next election are invited to send their application form (attached, Annex 1 to the Circular) by 16 September 2022 at the latest to adm@unesco.org.

Best regards,
ADM/EO

Prolongation du délai : Comité consultatif d'hygiène, de sécurité et d'ergonomie (CCHSE): Appel à candidatures pour le remplacement des membres élus

Chères collègues,
Chers collègues,

Nous vous informons que la date butoir pour la soumission des candidatures concernant le remplacement des membres élus du CCHSE est prolongée au **vendredi 16 septembre 2022**.

Cela favorisera une plus large participation en tenant compte des congés d'été.

Nous attirons votre attention sur la publication de la circulaire d'information, [IC/HR/208](#), publiée le 15 juillet 2022, invitant les membres du personnel intéressés à faire acte de candidature pour les prochaines élections au Comité Consultatif d'hygiène, de sécurité et d'ergonomie (CCHSE).

Les membres du personnel souhaitant se présenter aux prochaines élections sont invités à envoyer leur formulaire de candidature (ci-joint, Annexe 1 de la circulaire) au plus tard le 16 septembre 2022 à adm@unesco.org.

Bien cordialement,
ADM/EO